
Komise pro Výchovu a VzděláVání Radv města Beroun (Školská komise)

Zápis č. 1l2o17

ze zasedánÍ komise pro Výchovu a VzděláVání (Školská komise) konaného dne 15' 3.2017

od 16.00 hodin V zasedací místnosti MěÚ Beroun

Přítomni:

Členové komise: Mgr' Luděk Trejbal, Mgr- Jitka Haklová, Mgr. lvana EČerová, PaedDr. Hana Fechtnerová'
Mgr' Miroslava Holubová, Mgr. Antonín Leopold' Alena Mészárosová

omluveni: Mgr' EVa chlumská, Mgr' Eva Jakubová, tajemnice komise Jitka Zá|omová

Zapisovatel: llona Perglerová

ověřovatel zápisu: Mgr' Jitka Haklová

Proqram iednán í:

1' Zahájení _ organizační záleŽitosti
2- Kontrola plnění usneseni komise
3. lnÍormace z jednánízastupitelstva města a rady města
4. Plán činnosti školské komise na rok2017
5. Zpráva o Činnosti komise za rok 2016
6. Přehled Vybraných ukazatelů hospodaření Ško|ských zařízeni za rok 2016 _ zřizovatel Město Beroun
7. Různé

Jednání

K bodu 1 - Zahájení - organizační záležitosti

Jednání Školské komise zahájil a dále řídiljejí předseda MgÍ. Luděk Trejbal' ktený urči| zapisovatelem paní llonu
Perglerovou' lnformoval o současné situaci na odboru školství a Volnočasových aktivit' Vedoucí odboru lng'
Fritschová ukonči|a začátkem Února pracovní poměr. Vsoucasné době probíhá Výběrové řízení na nového
Vedoucího odboru'

Předseda konstatoval' Že komise je usnášeníschopná.

Předseda komise jmenoval oVěřovatelem zápisu Mgr. Jitku Haklovou.

Dále navrhl program jednání, kten/ byl schválen Ve shora uvedeném Znéni'

Usnesení: Komise pro Výchovu a VZděláVání program jednání schvaluje.
Hlasování: 7 pro-0 proti _0zdrŽel se

K bodu 2 - Kontrola plnění usnesení komise

Kontrolu plnění usnesení komise provedljejí předseda N4gr- Tre]bal a konstatoval, Že VŠechna usnesení komise
byla k dneŠnímu dni splněna.
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Zápisě.512016 z minulého zasedání Školské komise byl předloŽen radě města k projednání. Usnesením
č' 512017 ze dne 1 1 . 1 . 2017 rada města po projednán í vzala uvedený zápis na Vědom Í.

Usnesení: Komise pro Výchovu a VzděláVáníbere uvedené informace na vědomí.
HlasovánÍ: 7 pro_0 proti _0zdrŽel se

K bodu 3 - lnÍořmace z jednání zastupitelstva města a řady města

ZáVěrV ZM a RM, které se tÝkaiÍ působnosti komise:
Usnesení RM Ó.2712017 ze dne 25. 1' 2017 se týká změny příplatků za Vedení a stanovení maximá|ních
odměn ředitelů ZŠ a MŠ.
Usnesení RM Ó' 2812017 ze dne 25' 1 . 201 7 se týká přietí Věcného daru Základn í Školou ZŠ Beroun _ Závodí'
Usnesení RM Ó. 2912017 ze dne 25. 1' 2017 se týká informace o provedené inspekční Činnosti na Zák|adní
škole Beroun _ závodí.
Usnesení Rl\4 č' 30/2017 ze dne 25' 1.2017' kteÍé se týká obecně závazné vyhlášky o stanovení školských
obvodů N4Š

Usnesení Rl\4 Č. 31/2017 ze dne 25' 1. 2017, které se týká obecně záVazné Vyhlášky o stanovení Školských
obvodu zs
Usnesení RM ě. 5012017 ze dne 8.2' 2017 se týká přijetí finanČniho daru JZŠ Beroun na obědy dětem
Usnesení č,' 7712017 ze dne 22' 2.2017 se smlouvy se soU a SoŠ Beroun * Hlinky na akci Řemeslo má zlaté
dno
Usnesen í RM Ó' 7812017 ze dne 22. 2' 201 7 se týká udělen í Výjimek z poÓtu Žáků v ZŠ Beroun - Závodí
UsnesenÍ RM č' 10'l/2017 ze dne 8. 3' 2017 se týká rozdělení hospodářského Výsledku Škol za rok2016
Usnesení RM č' 103/2017 ze dne 8. 3' 2017 se týká přljetÍ finančniho daru ZŠ Beroun _ Závodí na spoleČné
VzděláVací aktivity, Výlety a sportovní aktivity třídy Vl' B
Usnesení ZM e.7l2o17 ze dne 13. 3' 2017 se Íýká obecně záVazné VyhláŠky o stanoveni Školských obvodů MŠ
Usnesení ZM Č,' 812017 ze dne 13.3' 2017 se týká obecně záVazné VyhláŠky o stanovení školských obvodů ZŠ
Komise Vzala informace na Vědomí.

Usnesení: Komise pro Výchovu a vzdělávání bere na VědomÍiníormace z jednán í zastupitelstva města a
rady města.

HIasoVání: 7 pro_0 proti _0 zdrŽel se

K bodu 4 _ Plán činnosti školské komise na rok 2017

Předseda komise Zaslal Členům před jednáním komise plán ěinnosti na rok 2017. Přítomní Členové komise
nemají k plánu připomínky'

Usnesení: Komise pro Výchovu a VzděláVání přijímá p|án Činnosti na Íok2017.
Hlasování: 7 pro_0 proti -0 zdžel se

K bodu 5 - zpráva o činnosti komise za rok 2016

Předseda komise přednesl ZpÍávU o cinnosti Školské komise za rok 2016. Komise se řídila předloŽeným plánem
Činnosti na rok 2016, v roce 2016 se uskuteČnilo 5 jednánÍ s ÚČastí 88,8 Yo. Hlavni ČinnostÍ komise byl opět
vývoj poČtu dětí V mateřských a základnÍch Školách'

Usnesen í: Komise pro Výchovu a VzděláVání bere Zprávu o činnosti za rok 2016 na vědom í'
Hlasování: 7 pÍo_0 proti _0 zdrŽel se
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K bodu 6 - Přehled vybraných ukazatelů hospodařenÍ školských zařízení za rck 2016 - zřizovatel Město
Beroun

Předseda komise seznámil přítomné s hospodařením škol za uplynulý rok. Konstatoval, Že hospodaření škol je
Vyrovnané' Většina škol hospodařila se ziskem, pouze jedna Škola byla ztrátová. ZlÍáta bude uhrazena
Z rezervního fondu organizace a kladný hospodářských výsledek si jednotlivé Školy po schválení Radou města
přidělí do Íondů. V souvislosti s postupným zateplováním budov a změnami smluv za dodáVku elektrické
energie dochází u jednotlivých škol ke sníŽení ročních nákIadů na teplo' plyn a elektrickou energii' Náklady na
Vodu a telekomunikace zůstáVajÍ stejné.

Usnesení: Komise pro Výchovu a VzděláVání bere informaci na Vědomí.
Hlasování: 7 pro-0 proti _0 zdrŽel se

Kbodu6_Různé

o. !. Předseda komise informoval přítomné Členy o aktuálním VýVoji stavu kapacit ZŠ a MŠ' V souČasné době
je jiŽ schválena přístavba na 2. ZŠ Beroun a fuoří se projektová dokumentace přístavby na ZŠ Beroun _
Závodí. S plánovanou Výstavbou V Berouně a legislativními změnami, kdy od roku 2020 budou mít nárok
na přÚetí do MS i děti dVoUleté, Vznikne problém s dostateČnou kapacitou mateřských škol. Dle VýpoČtu
odboru Školství a Volnočasových aktivit za předpokladu' Že VŠechny dvouleté děti nastoupí do MŠ a ve
stejné době by byly dostavěny a obsazeny Všechny byty, stoupl by výÍazně z\em o umístění dětí do MŠ'
Vzhledem k tomu, Že jednotlivé byty budou dostavěny postupně a také Všechny dVoUleté děti do MŠ
pravděpodobně nenastoupí, bude nezbytné upřesnit zájem rodičů. Do roku 2020 je nutné zváŽit navýŠeni
kapacity MŠ.
Do diskuze k tomuto bodu se zapojili i ostatníčlenové komise' Diskuze se týkala především materiálního
a personálního zajištění docházky dvouletých dětÍ do MŠ. Dvouleté děti potřebují jiný přístup neŽ děti
starŠí' coŽ zajiŠťovaly jesle' kde byly zaměstnány zdravotnice.

Paní l\4észáÍosová Vznesla dotaz, zda je někde zveřejněn přehled VyUŽití sportoviŠť jednotlivých
základních Škol a jakým způsobem je moŽné si sportoviŠtě pronajmout.

Na dotaz odpověděl Mgr. Leopold s předsedou komise' Školy upřednostňují především tzv' stálou
klientelu, kdy si sportoviŠtě pravide|ně pronajímají různé sportovnÍ krouŽky. ostatní Volné termíny jsou
pronajímány na základě objednáVek ostatních zájemců' kteří Vznesou dotaz, zda je sportoviŠtě V urČitém
čase Volné, nebo je vyuŽívají ŠkolnÍ druŽiny' Na 2. ZŠ Beroun a na ZŠ Wagnerovo náměstí zaj!šťuje
provoz sportoviště spráVce. Zisk z pronájmu sportoviŠť pokryje náklady spojené s jejich provozem.

A)

Usnesení:
Hlasování:

Komise pro Výchovu a VzděláVání bere uvedené informace na Vědomí'
7 pro _ 0 proti - 0 zdrŽel se

Po Vyčerpání programu předseda komise ukončil jejíjednán í V 16'52 hodin

Zapsala: llona Perglerová



Školslcí komise _ Komise plQ{íqbQ]4]3tzdě1ávání Radv města Berourra

Plán činnosti školské komis€ pro rok 2017

PruběŽně:

Informace z porad řed_ ZŠ a MŠ (zápisy z porad)
Informace ze zastupitelstva
Zadání Rady Města Belouna

BŘEZEN

KVETEN

CERVEN

z^ŘÍ
- přehled o zahájení šk.roku 20l7l18, počty dětí atd.

- plaveclg výcvik MŠ a ZŠ. stal a plán pro dalši obdobi

LISTOPAD
- v1fooční zprávy ZŠ a zprály o činnosti MŠ za šk.rok 2016117

- rozpočet škol.Zďízení, pllín investic a údržby na rok 20l8
- Úuoj kapacity berounslqých základních škol

Zpracoval'' Luděk Trejbal, před.komise

upřesnění a dop]nění plánu činnosti na rok 20l7
přehled lybraných ukazatelů hospodďení školsloých zďízení zarck2ol6 - zÍizovatel Město
Beroun

zpráva o činnosti komise za rok 2016

výsled$ zápisů do 1' roč. základaích škol

informace k činnosti školního poradenského pracoviště při 2' ZŠ Beroun

ýsledky zápisů do mateřských škol

ývoj kapaci{ berounských mateřských a zIákladních škol

stav plací na rozšiření kapacit ZŠ

Berour 8. 2. 2017



Zoráva o činnosti školské komise za rok 20l6

Komise byla zřízena usnesením rady města č. 585 l 2014 ze dne 26. 11 ' 201'4.

Pracova]a ve složení:

Mgr. Luděk Trejbal. predseda komise
Mgr. Jitka Haklová. místopřed. komise
Mgr. Antonín Leopold- Člen komise
PaerlDr. Hana Fechtnerová, členka komise
Mgr. Ivana Ečerová, členka komise
Vgr' Er a Chlumská. členka komise
Mgr. Eva Jakubová, členka komise
A]erra Mészárosová, členka komise
Mgr. Miroslava Holubová, členka komise a

tajem n ice kom ise Jilka Zálomová

Řídila se schváleným plánem na rok 20l6 a sešla se během tohoto roku celkem na 5 schůzkách, ťrčast

najednání 88,8 %.

Prioritou letošního plánu byl opět qývoj počtu dětí nastupujících do rnateřských a základní škol
s ohledem na současnou kapacitu škols!ích zařízení. Byl aktualizován výhled vývoje kapacity
základních škol na období dvou let. V tomto směru navrhla komise opakovaně Radě města Berouna
přijmout usnesení k Zajištění potřebné kapacity pro další školní roky. Toto doporučení bylo realizováno
díky radě a vedení města. Následovaly konkrétní kroky v rozpočtu pro 2016, a to v přípravě projektové

dokumentace a investičních záměrech.

V průběhu kalerrdářního roku nepřijala komise zásadní usnesení ke školské problematice,

formou doporučení Radě města Berouna.
Pozadu nezůstala IiŽ tradičně problematika plaveckého výcviku dětí. Komise ve spolupráci s Plaveckou

školou TJ Lokomotiva Beroun a vedením Města Berouna, pomobla zajistit finanční prostředky
pro realizaci lyššího počtu dětí pro podzimní ajarní období školního roku.

Komise formou doporučení reagovala na aktuální problémy školských zařízení. Věnovala se

např. provozu školského poradenského zařízení pro základní školy a způsobu realtzace tm. ,,burzy"
středních ško].

Beroun 19. 1. 2017

Zpr acov al Luděk Trej bal

/-r" 3lo/7Projednáno ve školské komisi


